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GIMNAZIJA ANTUNA GUSTAVA MATOŠA 

Prilaz Janka Tomića 2, Zabok 

 

KLASA: 003-06/20-01/05 

URBROJ: 2197/01-380/1-6-20-8 

Zabok, 7. listopada 2020. 

 

 

Z A P I S N I K 

S 27. (DVADESET SEDME) SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

GIMNAZIJE ANTUNA GUSTAVA MATOŠA 

održane 7. listopada 2020. godine na ZOOM platformi 

 

Na sjednici su bili prisutni sljedeći članovi Školskog odbora: 

1. Ivan Miškulin, prof. 

2. Gordana Tkalčević, prof. 

3. Danijel Tuđa, ing. građ. 

4. Jasna Robić Borovac, dipl. iur. 

5. Nataša Hlaban, bacc. oec. 

 

Odsutni: 

1. Krunoslav Kušan 

2. Goran Stuhne, dipl. ing. kemije 

 

Ostali prisutni: 

1. Bibijana Šlogar, prof., ravnateljica 

 

Predsjednik Školskog odbora Ivan Miškulin otvara sjednicu u 14 sati, 

pozdravlja prisutne i utvrđuje da Školski odbor ima kvorum te predlaže sljedeći  

 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika sa 25. i  26. sjednice Školskog odbora. 

2. Donošenje Godišnjeg plana i programa rada Gimnazije Antuna Gustava 

Matoša za školsku godinu 2020./2021. 

3. Donošenje Školskog kurikuluma za školsku godinu 2020./2021. 

4. Izvješće o radu Gimnazije u školskoj godini 2019./2020. 

5. Izvješće o radu ravnateljice u školskoj godini 2019./2020. 

6. Razno 

 

Prijedlog dnevnog reda jednoglasno je prihvaćen, nakon čega se prešlo 

na rad po istom. 

 

Ad-1) Usvajanje zapisnika s 25. i 26. sjednice Školskog odbora 

 

Predsjednik Školskog odbora Ivan Miškulin ukratko iznosi sadržaj zapisnika 

s 25. sjednice Školskog odbora, te zapisnik s 26. sjednice Školskog odbora 

održane elektronskim putem nakon čega je jednoglasno donijeta sljedeća: 
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ODLUKA 

Usvaja se zapisnik s 25.  sjednice Školskog odbora održane 15. srpnja 2020. 

godine i 26. sjednice Školskog odbora održane elektronskim putem 30. i 31. 

srpnja 2020. godine, tekst kojeg je u prilogu. 

 

Ad-2) Donošenje Godišnjeg plana i programa rada Gimnazije Antuna 

Gustava Matoša za školsku godinu 2020./2021. 

 

 Ravnateljica Bibijana Šlogar i predsjednik Školskog odbora Ivan Miškulin 

predstavljaju članovima Školskog odbora Godišnji plan i program rada 

Gimnazije Antuna Gustava Matoša za školsku godinu 2020./2021. 

 

Školski odbor jednoglasno donosi slijedeću 

ODLUKU 

Donosi se Godišnji plan i program rada Gimnazije Antuna Gustava 

Matoša za školsku godinu 2020./2021., tekst se može pronaći na webu Škole u 

tekućoj školskoj godini. 

 

Ad-3) Donošenje Školskog kurikuluma za školsku godinu 2020./2021.. 

 

Ravnateljica Bibijana Šlogar i predsjednik Školskog odbora Ivan Miškulin 

predstavljaju članovima Školskog odbora Školski kurikulum za školsku godinu 

2020./2021. 

 

Školski odbor jednoglasno donosi sljedeću 

 

ODLUKU 

Donosi se Školski kurikulum Gimnazije Antuna Gustava Matoša za školsku 

godinu 2020./2021., tekst se može pronaći na webu Škole u tekućoj školskoj 

godini. 

 

Ad-4) Izvješće o radu Gimnazije u školskoj godini 2019./2020. 

 

 Ravnateljica Bibijana Šlogar podnosi članovima Školskog odbora 

izvješće o radu  Gimnazije u školskoj godini 2019./2020., nakon čega Školski 

odbor jednoglasno donosi sljedeću 

  

ODLUKU 

Prihvaća se Izvješće o radu Gimnazije Antuna Gustava Matoša za školsku 

godinu 2019./2020., tekst u privitku. 
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Ad-5) Izvješće o radu ravnateljice u školskoj godini 2019./2020. 

 

Ravnateljica Bibijana Šlogar podnosi članovima Školskog odbora 

izvješće o svom radu  u školskoj godini 2019./2020., nakon čega Školski odbor 

jednoglasno donosi sljedeću 

ODLUKU 

Prihvaća se Izvješće o radu ravnateljice Gimnazije Antuna Gustava 

Matoša za školsku godinu 2019./2020., tekst u privitku. 

 

Ad-6) Razno 

  

 Članica Školskog odbora Nataša Hlaban se obratila Odboru sa molbom 

za suradnjom na provođenju projekta Multipla skleroza, ali se ravnateljica uz 

ispriku izjasnila kako to nije moguće, uz objašnjenje kako navedeno ne dopušta 

epidemiološka situacija u županiji, državi, a ni svijetu.  

 

Nakon što su raspravljene sve točke dnevnog reda, predsjednik Školskog 

odbora Ivan Miškulin zahvalio je svima na prisustvu te zaključio sjednicu. 

Dovršeno u 15:30 sati. 

 


